

PRESS RELEASE


N° 30/21 /CRP/MINESEC/CAB

The Minister of Secondary Education hereby informs Regional Delegates, National Secretaries, Education Secretaries and Proprietors of private general, technical and teacher training colleges that, the deadline for the submission of application files for State subvention for the year 2021 is slated for 30th April of the current year.

Application requirements for State subvention can be consulted in Regional Delegations, National Secretariats and Education Secretariats or on the website of the Ministry of Secondary Education at: www.minesec.gov.cm.

N.B: Kindly read several times

Yaoundé, le 24 MARS 2021



Atona Lyonga Ph. D

The Minister of Secondary Education,

COMMUNIQUE RADIO / PRESSE

N° 30/21 /CRP/MINESEC/CAB

Le Ministre des Enseignements Secondaires porte à la connaissance des Délégués Régionaux, des Secrétaires Nationaux, des Secrétaires à l'Education et des Fondateurs des établissements privés d'Enseignement Général, Technique et Normal, que la date limite de dépôt des dossiers de demande de subvention de l'Etat pour l'exercice budgétaire 2021 est fixée au 30 avril de l'année en cours.

La composition du dossier de demande de subvention peut être consultée dans les Délégations Régionales des Enseignements Secondaires, les Secrétariats Nationaux et les Secrétariats à l'Education ou sur le site internet du Ministère des Enseignements Secondaires à l'adresse suivante : www.minesec.gov.cm.

N.B : Lire plusieurs fois

Yaoundé, le 24 MARS 2021



Le Ministre des Enseignements Secondaires,